

## 道德政策

### Ethics Policy

- 謹守最高誠信標準，禁止任何形式之賄賂、貪污、敲詐勒索、挪用公款。  
Complying with highest ethics standard to forbid any forms of bribery, corruption, extortion, and embezzlement.
- 業務往來須具透明度，並按適用法規，屬實揭露商業活動相關資訊。  
Complying with applicable laws and regulations to disclose business information.
- 尊重與保護公司及相關利害關係人之知識產權。  
Respecting and protecting the intellectual property of company and stakeholders.
- 謹守公平交易、廣告刊登、行業競業之適用法規。  
Complying with applicable laws and regulations on fair trade, advertising, and industry competition.
- 確保申訴者身分之機密性，讓其在無報復或騷擾的情況下反映事項。  
Ensuring the confidentiality of the complainants, to make complainants file complaints without being retaliated or harassed.
- 確保利害關係人資料隱密性，於符合法規情況下進行資料蒐集與使用。  
Collecting and dealing with profile of stakeholders legally to ensure the confidentiality.

董事長



Chairman : Syh-Jang Liao